
Protokół z wyborczego zebrania Rady Rodziców 
05.10.2015 r. 

 

Porządek zebrania: 

1. Powitanie zebranych. 

2. Podanie i zatwierdzenie porządku zebrania. 

3. Spotkanie rodziców z przedstawicielami Samorządu Uczniowskiego. 

4. Podsumowanie roku szkolnego 2014/15 przez dyrektora szkoły. 

5. Sprawozdanie finansowe funduszy Rady Rodziców za ubiegły rok 

szkolny –dyskusja na ten temat. 

6. Zapoznanie rodziców ze zmianami w prawie oświatowym. 

7. Wybory Prezydium Rady Rodziców oraz Komisji Rewizyjnej. 

8. Sprawy różne. 

 

Ad. 3  

W tej części zebrania głos zabrali przedstawiciele Samorządu 

Uczniowskiego Gimnazjum nr 4, którzy przedstawili sprawozdanie                               

z działalności samorządu w roku ubiegłym oraz nakreślili zarys działań 

samorządu na bieżący rok szkolny. Uczniowie  podziękowali za wspieranie ich 

inicjatyw. Opiekunem delegacji uczniowskiej był p. Roman Nakonowski. 

Ad. 4 

Pani dyrektor Hanna Trybińska przedstawiła rodzicom osiągnięcia 

edukacyjne, wychowawcze i opiekuńcze szkoły. Podkreśliła fakt, iż w szkole 

mamy wielu olimpijczyków - finalistów olimpiad wojewódzkich. Zaznaczyła 

również wysokie wyniki osiągnięte przez uczniów w sprawdzianie i egzaminie 

zewnętrznym. H. Trybińska zwróciła się do rodziców z apelem o współpracę               

i zaangażowanie w życie szkoły. Zwróciła szczególną uwagę na zwiększoną 

ilość kamer - monitoring w szkole, obejmujący zasięgiem newralgiczne miejsca 

w budynku i na zewnątrz. Podkreśliła jego rolę w zachowaniu bezpieczeństwa 

na terenie placówki. Wskazywała te inwestycje, w których partycypowali 

rodzice. Przedstawiła również rodzicom plany dalszych inwestycji                              

i modernizacji (np. termomodernizacja budynku szkolnego). Pani dyrektor 

zaprezentowała dziennik elektroniczny, który od tego roku szkolnym jest jedyną 

formą dziennika klasowego.  Przedstawiła    do zaopiniowania plan pracy szkoły 

na bieżący rok szkolny. Plan uzyskał akceptację rodziców. 

Ad. 5 

Wicedyrektor p. M. Hajdukonis przedstawiła rodzicom sprawozdanie 

finansowe wpłat na Radę Rodziców za ubiegły rok szkolny. Wpłaty te były na 

poziomie lat ubiegłych.  

Wicedyrektor p. M. Hajdukonis przedstawiła propozycje wykorzystania 

uzyskanych funduszy w tym roku szkolnym. Rodzice zaakceptowali wnioski 

dyrekcji, nauczycieli i uczniów. Zobowiązali się również do przekazania 



informacji o wykorzystaniu funduszy Rady Rodziców pozostałym rodzicom na 

zebraniach klasowych.  

Ad. 6 

          Wicedyrektor p. B. Sakowska omówiła zmiany w prawie oświatowym 

oraz wskazała te obszary w pracy szkoły, które im podlegają. Są to zmiany                

w Statucie szkoły, zmiany dotyczące Wewnątrzszkolnych Zasad Oceniania (ze 

szczególnym uwzględnieniem ocen z wychowania fizycznego).Wicedyrektor M. 

Hajdukonis przedstawiła zmiany w funkcjonowaniu stołówki oraz sklepiku 

szkolnego w związku z Ustawą o zbiorowym żywieniu, która weszła w życie z 

dniem1 września 2015r. Omówiono nowy asortyment sklepiku oraz zmiany w 

jadłospisie szkolnej stołówki, zgodne z wytycznymi Ministerstwa Zdrowia. 

Rodzice ze zrozumieniem i akceptacją przyjęli w/w informacje. 

         Ad. 7 

         W związku z ukończeniem kadencji prezydium Rady Rodziców i Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzono wybory do tych organów Rady Rodziców. W ich 

wyniku jednogłośnie ustalono następujący skład:  

 Prezydium Rady Rodziców: 

o p. Ewa Oziemczyk - przewodnicząca 

o p. Jacek Tomczak - zastępca przewodniczącego  

o p. Anna Półtorzycka - sekretarz  

o p. Andrzej Śliwiński - członek  

o p. Wioletta Różalska - członek  

 Komisja Rewizyjna: 

o p. Marek Karpiński - przewodniczący 

o p. Dariusz Stosik - członek  

o p. Aleksandra Witkowska - członek  

Ad. 8 

W sprawach różnych poruszono: 

 propozycję prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego JAR 

dotyczącą dobrowolnej składki w wysokości 1 zł na potrzeby UKS 

JAR od uczniów, którzy nie są w klasach sportowych; zobowiązano 

prezesa do przesłania przed zebraniami klasowymi dokładniejszej 

informacji przedstawicielom rad klasowych. 

 problem zbyt ciężkich, zdaniem rodziców, plecaków uczniów 

 możliwość korzystania przez uczniów z  klas nie sportowych                             

z prysznicy w szatniach sportowych  

 ewentualność zakupu porządnych szafek dla gimnazjalistów. 

Powyższe wnioski pani dyrektor przyjęła do rozważenia. 
                            

                          protokołowała sekretarz prezydium Rady Rodziców –Anna Półtorzycka 


